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Vragen: 
 

1. Scholen zijn een groot deel van hun lumpsum-vergoeding kwijt aan materiële 
kosten. Is bekend welk deel (oftewel welk percentage) scholen gemiddeld kwijt zijn 
aan materiële kosten? 

2. Bij nieuwbouw moet rekening worden gehouden met de parkeernorm. Kan 
toegelicht worden wat dit in de praktijk betekent? 

3. Bij nieuwbouw moet rekening worden gehouden met de gemeentelijke groennorm. 
De gemeente heeft voor groenblauwe schoolpleinen een groennorm van 30%. Krijgt 
elke (ver)nieuwbouwde school ook gelijk een groenblauw schoolplein? 

4. Het bouwheerschap ligt in principe bij de schoolbesturen. Is al geïnventariseerd of 
de schoolbesturen die bij tranche 2 aan de beurt zijn het bouwheerschap zelf 
kunnen doen?  

5. Losstaande gymzalen zijn niet betrokken bij IHP tranche 2. Er komt een IHP 
binnensportlocaties. Wanneer komt dit naar de raad? Hoe wordt dit gefinancierd? 

6. Inpandige gymzalen worden groter dan de VNG norm zodat ook sportverenigingen 
er buiten schooltijd gebruik van kunnen maken. Wordt er bij de inrichting ook 
rekening mee gehouden dat deze inpandige gymzalen een eigen ingang hebben 
zodat ze via buiten bereikbaar zijn? 

Antwoorden: 
1. Dit is zeer afhankelijk van het soort gebouw en type onderwijs, dus hier is geen 

eensluidend antwoord op te geven. Scholen gaan hier ook heel verschillend mee om. 
Overigens is de lumpsum ook bedoeld om te voorzien in materiële kosten die scholen 
moeten maken voor o.a. hun gebouwonderhoud en -exploitatie. 

2. In de toetsing van ruimtelijke plannen, waaronder onderwijshuisvestingsprojecten, is 
mobiliteit een van de toetselementen. 
In de praktijk betekent dit onder andere dat er in principe één parkeerplaats per nieuw te 
bouwen klaslokaal moet worden gerealiseerd op eigen terrein.  

3. De groennorm is een gemeentelijke eis bij (ver)nieuwbouw. Die impliceert dat projecten 
15% openbaar groen moeten krijgen. Streven is dat we bij IHP-projecten de 30% ambitie 
gerelateerd groenblauwe schoolpleinen halen. In de planvorming moet blijken of deze 
haalbaar is. Er is geen additioneel budget terzake begroot en schoolbesturen zijn zelf 
verantwoordelijk voor hun pleininrichting.  

4. Dat is niet geïnventariseerd. Wel heeft een aantal schoolgebouwen aangegeven zelf 
bouwheer te willen zijn.  

5. Daar is nog geen zicht op, ook omdat er geen dekking is. In eerste instantie ligt de vraag 
voor wat te doen met een aantal zeer oude sportgebouwen en een gebouw dat een 
tijdelijke bestemming heeft. In 2026 zal daar een beslissing over moeten worden 
genomen. Dat valt buiten de scope van voorliggend IHP. 

 



6. Een eigen ingang voor partijen die buiten schooltijd gebruik maken van de gymzaal, is 
zeer wenselijk. Indien bouwtechnisch mogelijk wordt daar dan ook rekening mee 
gehouden. Overleg vindt ook plaats terzake met Sportpunt Gouda. 

 
 

 

 
 
 


